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وزیر امور خارجه در بدو ورود به پکن:

موضوع هسته ای نیازمند مشورت های بیشتری است

وزیر خارجه گفت: بحث هسته  ای ما در سال جدید با وضعیتی مواجه خواهد شد که نیاز داریم
مشورت های بیشتری داشته باشیم.

به گزارش جام جم آنلاین، سید عباس عراقچی وزیر امور خارجه در بدو ورود به پکن در جمع

خبرنگاران اظهار داشت: هدف اصلی این سفر رایزنی و مشورت های منطقه و بین المللی و

رایزنی های دو جانبه است.

وی ادامه داد: در طول سال های گذشته همواره مشورت های نزدیک با چین در همه موضوعات

منطقه ای و بین المللی داشته ایم. الان هم شرایط حساسی است، هم منطقه دارای التهاباتی

است و هم در سطح بین المللی مسائل مختلفی وجود دارد. همچنین بحث هسته ای ما در

سال جدید با وضعیتی مواجه خواهد شد که نیاز داریم مشورت های بیشتری داشته باشیم.

وزیر خارجه گفت: روابط دو جانبه همواره خوب بوده و الان هم است. طبیعی است در مورد

موضوعات مختلف باید همفکری های خودمان را ادامه دهیم.

عراقچی تصریح کرد: در زمان بسیار مناسبی این سفر انجام شده و دعوت دوستان چینی ما هم

برای همین زمان بود. در ابتدای سال جدید میلادی با یکدیگر همفکری داشته باشیم تا آمادگی

در برابر چالش های جدید در سال جدید میلادی را در رابطه با منطقه، سطح بین المللی و

شورای امنیت داشته باشیم.
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